

《比莉·派佩：克里斯托弗拍摄《神秘博士》时正值“艰难时期”》

Christopher Eccleston has made no secret of his disdain for his 2005 series of Doctor Who, previously branding it a ‘ mess ’ .

埃克克里斯托弗·莱斯顿毫不掩饰自己对2005年版的《神秘博士》的蔑视，此前他曾将其称为“一团糟”。

The actor, 60, has also spoken candidly about his mental health struggles, having been hospitalised with severe clinical depression following a breakdown in 2016.

这位60岁的演员也曾公开谈及自己的心理健康问题，他在2016年精神崩溃后因重度临床抑郁症住院治疗。



Now, Billie Piper, 41 — who starred as Rose Tyler in the BBC sci-fi series — has shared that she knew Christopher was ‘ struggling ’ while they worked together.

现在，41岁的比莉·派佩——曾在BBC科幻剧《神秘博士》中饰演罗丝·泰勒——透露，她当时知道克里斯托弗在与她合作时“正经历艰难时期”。

However, she was unaware of just how negative his opinion of the show was.

不过，她当时并不清楚他对这部剧的看法有多消极。

Her comments come after Christopher said at a fan convention last year: ‘ The first series was a mess, and it wasn ’ t to do with me or Billie — it was to do with the people who were supposed to make it. ’

她的这番话是在克里斯托弗去年在一次粉丝大会上表示“ 第一季一团糟，这与我和比莉无关——而是与那些应该制作这部剧的人有关 ” 之后发表的。

He added at the time that he would only return if showrunner Russell T Davies was sacked.

他当时还补充说，只有解雇了制片人罗素·T·戴维斯，他才会回归。

Speaking in a new interview, actress Billie — who was 23 when she landed her Doctor Who role, which she later reprised during David Tennant ’ s reign — told The Independent: ‘ I now know that he was having a hard time, but I ’ m not sure I understood at the time how troubled he was with it all. ’

这位女演员比莉在接受新采访时告诉《独立报》：“ 我现在知道他当时过得很难，但我不确定我当时是否理解他的困扰。 ”

‘ I was going through a lot of personal stuff — I think that ’ s where my focus was, ’ she added.

“ 我当时正在经历很多个人问题——我认为那才是我的关注点， ” 她补充道。

‘ I ’ m still really close with those guys, and the whole production team, really. ’

“ 我仍然和这些人以及整个制作团队保持着非常亲密的关系。 ”

Billie — whose latest role is in Scoop — admitted that she became overwhelmed with being shot to stardom, so didn ’ t pay much attention to any interpersonal squabbles within the crew.

比莉——她最新的角色是在《惊天魔盗团》中——承认，自己当时被突如其来的星途冲昏了头脑，因此没有太多关注剧组内的人际纠纷。

‘ It was one of my first big acting jobs. So I was like, “ Whey! ” Grateful, grateful, grateful. Loving it, loving it. Can ’ t believe I ’ m finally doing the job I want to do, can ’ t believe I ’ m working with all these incredible people, can ’ t believe I ’ m working with Christopher Eccleston, can ’ t believe I ’ m rebooting a British classic.

“那是我第一次出演的重要角色之一。所以我当时的感觉就是，‘哇哦!’感激，感激，感激。太喜欢了，太喜欢了。简直不敢相信我终于在做自己想做的工作，不敢相信我正在与这些不可思议的人一起工作，不敢相信我正在与克里斯托弗·埃克莱斯顿一起工作，不敢相信我正在重启一部英国经典作品。”

